
 

 

 
Protokoll vid styrelsemöte 2024-04-11 

Närvarande: Per Sterner, Björn Cedergren, Håkan Håkansson, Hanna Sundkvist, Helena 

Lindman, Anders Fogelström 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Per Sterner hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordningen fastställdes. 

Till sekreterare valdes Helena Lindman och till justerare valdes Björn Cedergren. 

 

3. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Våra nya kassörer har nu fått access till banken och jobbar just nu mycket med     

medlemsansökningar/-avgifter och sponsorer. Håkan har fakturerat de stora 

sponsorerna och arbetar nu med sponsorer till Naturpasset. Kommunen bidrar med 

15000:- till Naturpasset. Wettersol går in med 10000: - till cupen. Pölder kommer 

troligen att sponsra med prisskor till Wettersol cup. 

 

5.  Information/kommunikation 

a) Vem gör vad? 

Vad som kvarstod efter förra styrelsemötet och som nu är fastställt är som följer: 

Ansvarig för LOK-stöd: Matilda Holmberg 

Ledarutveckling: Tobias den Braver 

b) Agenda nämndmöte  

Per Sterner, Björn Cedergren, Anders Fogelström och Håkan Håkansson   

kommer att delta vid nämndmötet som äger rum 16/4 kl. 18.00. Frågan som ska 

ställas är vad nämnden vill med området kring stugan (mark, spår, användning) 

och vad de tänker sig/bör stå för. Klubbens representanter kommer å sin sida 

framför dels vår vision, dels, beroende på utfallet, handfasta punkter på åtgärder. 

Spåravtalet/skötselavtalet behöver diskuteras och omförhandlas, enligt uppdrag 

från årsmötet. 

c) Avtal gällande äganderätten till stugan 



 

 

Per har varit i kontakt med RF-Sisu. Det är inte klarlagt om huruvida klubben äger 

byggnaderna och har ett arrendeavtal, eller om kommunen är ägare. Klubben bör 

ha ett möte med kommunen angående ägandeförhållandena.. 

d) Tillbyggnad förråd 

Björn har skickat in bygglovsansökan för förrådsbyggnaden. Ändring är gjord i 

budgeten med kostnadsfrågan är inte klar. En offert på port har inkommit (från 

Widahls). Vi tittar efter något mer företag. 

e) Miljötillsyn 29/4 

Miljöförvaltningen ska göra tillsyn på idrottsanläggningar. De tittar på inomhusytor, 

städrutiner, luft, hygien m.m. Tillsynen äger rum på måndag förmiddag när 

måndagsgruppen är på plats. 

 

 

f) Medlemsmöte 

Tänkt datum 18/4 ändras till 25/4. Matilda skickar kallelse och lägger ut 

information. Efter detta möte kommer vi att ha träffar för föräldrar på 

måndagsträningarna, detta för att få fler funktionärer till O-Ringen 2025. 

 

6. Information från stug- och motionssektion 

Hänvisas till senaste protokollet. 

 

7. Information från tränings- och tävlingssektionen.  

Mycket god uppslutning på måndagsträningen den 8/4. Ett gäng på ca 10 barn 

skjutsades till träning på Amerikakartan. Övningen var stjärn-OL.  Nybörjarna 

tränade vid stugan. Vid fikat blev det digital frågesport. 

 

8. Inkommen post – 

 

9. Övriga frågor 

Vattenkokaren trasig och kasserad. 

 

10. Nästa styrelsemöte 

Torsdag 23/5. Björn fixar fika. Sekreterare Hanna eller Helena. 

 

11. Avslutning 

Per förklarade mötet avslutat 

 

 

 

Per Sterner, ordförande                                    Helena Lindman, sekreterare 

 

 

 

 

 

Björn Cedergren, justerare 



 

 

     

 

 


